
RAM Möte 2018

Minnesanteckningar Ram möte Överkalix JVK den 5:e april 2018 i Folketshus.

Ca 50 deltagare.

§ 1 Mötets öppnande 

Kretsens drdförande Göte Jönsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat och gick 
igenom kvällens agenda. 

§ 2 Information från Jägarförbundet

Björn Sundgren från Jägareförbundet informerade antalet medlemmar i jägarförbundet och varför 
det är viktigt att ha så många medlemmar som möjligt. Ju fler medlemmar vi blir ju större 
inflytande vi får. Enligt en ny Sifomätning är 89% av befolkningen i Sverige positiva till jakt 
(högsta siffran i världen). 

Björn informerade också om några nyheter som bland annat att:

– Tillståndsplikten för viltkameror slopas.

– Inget utfodringsstopp

– Svenskar får 3 veckors förtur till fjälljakten

– Löshundsjakten är fortfarande en het fråga där jägarförbundet slåss för att vi ska få behålla.

§ 3 Avskjutning

Marcus Jatko berättar om avskjutningen på länsnivå. 13350 fällda älgar, högsta avskjutningen 
någonsin. Avskjutningen ökar men älgstammen verkar inte minska inte lika mycket som man trott 
att den skulle göra. OBSen minskar men inte i den omfattning man trott.

Diskussion i salen om urvalsjakt. Skjuter vi bort alla stora tjurar?

Kraftig ökning av viltolyckor, troligt vis pga den stora snömängden.

Jakttidsfönster. Ca 45 älgar fällda på Ökx-västra, totalt 71 älgar fällda under jakttidsfönstret. Man 
vill behålla jakttidsfönstret i 3 år för att kunna utvärdera.

Diskussion i salen om jakttidsfönstret, kan det finnas någon alternativ lösning.



§ 4 Statistik och OBS

Mikael Larsson från Älgförvaltningsgruppen berättar och visar statistik. OBSen i Överkalix är i 
stort sett statisk sedan 4 år. Avkjutningen brukar följa OBSen efter 3 år. Mikael berättar också varför 
det är viktigt att OBSen fylls i korrekt av jaktlagen.

§ 5 Jaktskyttebanan

Göte Jönsson berättar om projektet med den nya jaktsyttebanan i Stråkan.
Det jobbas för fullt i detta nu med bygge av skjutstation. Planerade åtgärder är en ny älgbana, ny 
skjutstation, nytt maskinhus och en station för nordisk trapp. Redan gjorda åtgärder är en väg över 
myren på älgbanan samt en skjutstation på 50m, förstärkt bärlager på vägen till skjutbanan och en 
vägbom.
Skjutbanan kommer att vara öppet för allmänheten vissa dagar och man kommer att kunna abonnera 
banan för företag eller jaktlag. Det har varit bra sponsring från företag i kommunen. Förhoppningar 
om att Älgfonden sponsrar huvuddelen.

§ 5 Grupparbeten

Samtliga block delades uppoch gjorde ett grupparbete om förra årets jakt och förväntningar och 
önskemål om årets jakt. Dessa redovisades och sammanställdes.
Se bilaga.

 § 5 Avslutning

Göte Jönsson avrundar mötet och tackar för deltagandet.


